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W VIII Sesji Rady Gminy Sicienko w dniu 27.11.2024 r. na 15 radnych udział wzięło 

15 radnych i zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. 

U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący obrad Mariusz Stężewski – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Miejsce odbywania Sesji Sala posiedzeń 

Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

Czas trwania Sesji godz. 1400 – 1556 

 

 

Protokolant Sesji Katarzyna Batka 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli radni wg załączonej listy obecności. 

 

Zaproszeni goście: Łukasz Wojtczak – Radny Powiatu Bydgoskiego 

 

Sołtysi: 

 

Agnieszka Kozłowska – Sołtys Sołectwa Zawada – Ugoda 

Alfred Malzahn – Sołtys Sołectwa Gliszcz 

Malwina Mosińska – Sołtys Sołectwa Osówiec 

 

Pracownicy Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych: 

 

 

 

 

 

 

Piotr Chudzyński – Wójt Gminy 

Anna Rudniak – Zastępca Wójta 

Anna Rakoczy – Sekretarz Gminy 

Anna Lewandowska - Skarbnik Gminy 

Natalia Mural - Jońca – radca prawny 
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Ad.1. 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Stężewski. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, iż w VIII Sesji Rady Gminy Sicienko 

na ustawową liczbę 15 radnych uczestniczy 15 radnych, czyli wymagane quorum 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

LISTA OBECNOŚCI RADNYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 1 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o  zmianę porządku obrad. 

 

Zastępca Wójta 

 

W imieniu Wójta Gminy Sicienko zwróciła się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 

obrad uchwały w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury oraz nadania Statutu. 

 

Innych wniosków nie przedstawiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 16 uchwały w sprawie zmiany nazwy 

samorządowej instytucji kultury oraz nadania Statutu. Pozostałe punkty porządku obrad ulegną 

przesunięciu. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWAŃ RADNYCH GMINY SICIENKO PODCZAS VIII SESJI 

RADY GMINY SICIENKO STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 2 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

W związku z przyjętą zmianą porządek obrad VIII Sesji Rady Gminy Sicienko ma następujące 

brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i ewentualne wnioski o zmianę porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VII Sesji Rady Gminy Sicienko. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków. 

5. Przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy między Sesjami oraz przedstawienie 

informacji o stanie finansów gminy. 

 

6. Informacja o działaniach Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej. 

 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sicienko do realizacji projektu „Rozwój usług 

opiekuńczych dla mieszkańców gmin Mrocza i Sicienko”,  realizowanego w 

partnerstwie z Innowacje Społeczne Non Profit Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością oraz Gminą Mrocza w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Kujaw i Pomorza 2021-2027. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Sicienko na lata 2024 – 2033. 

10. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia podatku rolnego. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym 

podatku. 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
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13. Uchwała w sprawie przyjęcia aktualizacji „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Sicienko na lata 2015-2030". 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu działki nr 62/5 w obrębie ewidencyjnym 

Strzelewo, gmina Sicienko. 

15. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie 

ulicy Mroteckiej w Sicienku, gmina Sicienko. 

16. Uchwała w sprawie zmiany nazwy samorządowej instytucji kultury oraz nadania 

Statutu. 

 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie Sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół VII Sesji Rady Gminy Sicienko został 

udostępniony radnym. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. Przewodniczący zwrócił się 

z wnioskiem o przyjęcie protokołu bez odczytywania i poddał go pod głosowanie. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i wniosków przedstawiła Zastępca Wójta. Podczas VII Sesji 

w dniu 30 października 2024 r. Rada Gminy Sicienko podjęła 6 uchwał. Zmiany budżetu są 

realizowane, a uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego. Roczny program współpracy Gminy Sicienko z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie realizowany 

będzie w 2025 roku. Uchwała w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego i opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia 

wynagrodzenia za inkaso została opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego i obowiązuje. Pozostałe uchwały są realizowane. 

Na część pytań radnych i Sołtysa Sołectwa Nowaczkowo odpowiedzi udzielono podczas Sesji. 

Pozostałe sprawy sprawdzono i przedstawiają się następująco: 

Rozjechany wał i skrzyżowanie – ul. Nasypowa w Sicienku 

W ramach bieżącego utrzymania dróg został utwardzony pas drogowy przy ul. 

Nasypowej – skrzyżowanie i podnóże wału, zniwelowane zostały deformacje wału. Droga 

będzie dodatkowo zwałowana walcem.  

Sprawa zalewanego skrzyżowania ul. Akacjowej i Świerkowej w Pawłówku 

Zalewanie skrzyżowania powodowane jest przede wszystkim przez mieszkańców 

odprowadzających wodę opadową na drogę. Najlepszym rozwiązaniem byłoby zatrzymanie 

wody na posesjach mieszkańców poprzez kratki w kostce odbierające wodę. W innym 

przypadku pozostają naprawy doraźne. 

Przeniesienie skrzynki internetowej i słupka gazowego z pasa drogowego w Pawłówku 

6.11.2024 r. została wysłana prośba mailowa do Orange oraz PGNiG o przestawienie 

urządzeń. Wobec braku reakcji 20.11.2024 r. prośbę ponowiono pisemnie i wysłano pocztą. 

Sprawa kontenerów na odzież 

Kontenery na odzież były ustawione na terenie Gminy Sicienko w ilości 18 

pojemników, na podstawie umowy użyczenia zawartej w dniu 25.06.2015 r. pomiędzy 

Kujawsko-Pomorskim Oddziałem Okręgowego Czerwonego Krzyża z siedzibą w Bydgoszczy, 

a Gminą Sicienko. Gmina Sicienko nie ponosiła z tego tytułu żadnych kosztów. 

Problemy wynikające z ustawionych pojemników na odzież:  

a) przepełnione pojemniki, 

b) brak regularnego opróżniania pojemników zgodnie z §2 ww. umowy, 
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c) traktowanie pojemników na odzież niezgodnie z ich przeznaczeniem (często były wrzucane 

do pojemników lub podrzucane pod pojemniki odpady komunalne włącznie  

ze zmieszanymi odpadami, oponami i  wielkogabarytami).  

Ww. umowa po licznych skargach mieszkańców została wypowiedziana  pismem z dnia 

23.02.2022 r. Ostatecznie wszystkie pojemniki PCK zostały zabrane w kwietniu 2023 r. 

W odpowiedzi na maila dotyczącego kosztów ustawienia pojemników na odzież, PCK 

informuje cyt.: ”Na obecną chwilę z racji bardzo dużych przepełnień odzieży nie zawieramy 

nowych umów. Społeczeństwo bardzo źle podchodzi do pojemników. Traktuje je jako 

pojemniki do śmieci. Większość  odzieży nie nadaje się do przekazania osobom potrzebującym. 

W pojemniku znajdują się resztki jedzenia, obierki od ziemniaków, liście, odzież podarta, 

brudna itp. Nasza organizacja w takim przypadku jest odbiorcą komunalnych odpadów.”  

Zgodnie z umową z dnia 04.09.2023 r. zawartą pomiędzy Gminą Sicienko a PUK 

CORIMP Sp. z o.o. na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości 

zamieszkałych z terenu Gminy Sicienko i z punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych 

(PSZOK) w Wojnowie w latach 2024 – 2025” mieszkańcy Gminy Sicienko mają możliwość 

oddania odzieży i tekstyliów w Punkcie Selektywnej Zbiorki Odpadów Komunalnych 

(PSZOK), który mieści się w Wojnowie 62. 

Sprawa awarii oświetlenia drogowego na ul. Ogrodowej w Kruszynie 

4.11.2024 r. awarię usunięto. 

Sprawa psów biegających bez smyczy 

Podstawową sankcję wprowadza art. 77 kodeksu wykroczeń: 

§  1.  Kto nie zachowuje zwykłych lub nakazanych środków ostrożności przy trzymaniu 

zwierzęcia, podlega karze ograniczenia wolności, grzywny do 1000 złotych albo karze nagany.  

§  2.  Kto dopuszcza się czynu określonego w § 1 przy trzymaniu zwierzęcia, które 

swoim zachowaniem stwarza niebezpieczeństwo dla życia lub zdrowia człowieka, podlega 

karze ograniczenia wolności, grzywny albo karze nagany. 

Sprawę należy zgłosić na policję jako organu ścigania. 

Trzeba pamiętać, że ten przepis nie wprowadza generalnego nakazu prowadzenia psów 

na smyczy. To wszystko zależy od okoliczności, do których należy dostosować zastosowane 

środki ostrożności. Inaczej będziemy oceniać wyprowadzanie yorka bez smyczy, a inaczej 

pitbula. Inaczej będziemy oceniać puszczanie psa bez smyczy na łące, a inaczej niedaleko 

szkoły.  

 Zgodnie z § 14 ust. 1 i 3 uchwały Nr XXIII/208/20 Rady Gminy Sicienko z dnia 30 

grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sicienko (Dz. Urz. Woj. Kuj.-Pom. z 2021 r. poz. 221, z 2023r. poz. 257, z 2024 r. poz. 

3939)  właściciele i opiekunowie utrzymujący zwierzęta domowe ponoszą odpowiedzialność 

za zachowanie swoich zwierząt i są zobowiązani do zachowania środków bezpieczeństwa 

i ostrożności zapewniających ochronę przed zagrożeniem lub uciążliwością dla ludzi, a także 

przed zanieczyszczeniem terenów przeznaczonych do użytku publicznego (ust. 1). 

W miejscach publicznych psa wyprowadza się na smyczy, a psa rasy uznawanej za agresywną 

na smyczy i w kagańcu na podstawie Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji z dnia 28 kwietnia 2003 r. w sprawie wykazu ras psów uznanych za agresywne 

(Dz. U. z 2003 r. Nr 77, po. 687) (ust. 3). 

Sprawa wycinki krzewów przy wyremontowanej drodze w Nowaczkowie 

Wycinka krzewów została zrealizowana przez Zakład Komunalny oraz ekipę 

gospodarczą Gminy w dniach 21-22.11.2024 r. 

Sprawa granic działki drogowej w Nowaczkowie 

Sołtys Nowaczkowa spotkał się z pracownikami Urzędu w sprawie granic działki 

drogowej. W trakcie rozmowy okazało się, że nie ma potrzeby wzywania geodety. Należy 

nieznacznie przesunąć przebieg drogi, by odsunąć przejeżdżające pojazdy od granicy działek 

mieszkańca. Prace zostały zaplanowane do wykonania jeszcze w listopadzie, jeśli pozwolą na 

to warunki pogodowe. 
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Radny Grzegorz Czeczot 

 

Zaproponował, by od kolejnej Sesji omawiać także interpelacje, które wpływają między 

Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Poinformował, że kwestią do rozważenia jest, w którym punkcie porządku obrad taka 

informacja mogłaby być przedstawiana.  

 

Przewodniczący Rady przywitał osoby obecne na Sesji. 

 

Ad.5. 

Informację o pracy między Sesjami przedstawili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

 

INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 3 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na rachunku podstawowym budżetu gminy znajdują się 

środki w wysokości 7.267.163 zł, natomiast na lokacie terminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego ulokowanych jest 8 mln zł. 

 

Łukasz Wojtczak – radny Powiatu Bydgoskiego 

 

Poinformował o VI Sesji Rady Powiatu Bydgoskiego. Radni wyrazili wolę realizacji projektu 

partnerskiego dotyczącego budowy ścieżki pieszo – rowerowej na odcinku Osówiec – 

Pawłówek wraz z gminą Sicienko jako liderem i Miastem Bydgoszcz – partnerem. 

Poinformował o złożonych interpelacjach związanych z drogami powiatowymi 

przebiegającymi przez gminę Sicienko. Pierwsza z 16 lipca br. dotyczyła drogi w miejscowości 

Samsieczno. Na prośbę Sołtys i mieszkańców zgłosił potrzebę wycięcia suchych gałęzi wzdłuż 

drogi oraz wysokiej trawy zalegającej na chodniku. Trawa została wycięta, a gałęzie mają 

zostać usunięte do końca roku. Druga interpelacja została złożona na prośbę Sołtys Sołectwa 

Teresin i radnego Ryszarda Trelińskiego, a dotyczyła zamontowania progów zwalniających lub 

znaku ostrzegającego o przekroczeniu prędkości na drodze w Teresinie, ziemi zalegającej na 

drodze w Teresinie i zabezpieczenia przepustu do odprowadzania wody w Goncarzewach. W 

ramach odpowiedzi otrzymał informację, że w Teresinie zostaną wykonane pomiary natężenia 

ruchu i wówczas ustalona zasadność proponowanych działań, ziemia do końca roku zostanie 

usunięta, a przepusty zabezpieczone barierkami. Kolejna interpelacja dotyczyła 

niebezpiecznego zjazdu z drogi prowadzącej z jednostki wojskowej w ul. Makową w Osówcu, 

a złożona została na prośbę radnej Beaty Wiśniewskiej – Zygiel i radnego Sejmiku 

Województwa Kujawsko - Pomorskiego Radosława Kempinskiego. Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad, która jest zarządcą drogi, w najbliższych dniach powinna wstawić w 

tym miejscu lustro, które ma poprawić bezpieczeństwo. Poinformował, ze będzie jednak 

zabiegał o kolejne ograniczenia zapobiegające ewentualnym kolizjom, gdyż nie wyczerpuje to 

tematu. Dodał, że w najbliższym czasie zostanie uporządkowana ścieżka pieszo – rowerowa 

wzdłuż drogi powiatowej Wojnowo - Bydgoszcz. Zostanie także wykonany remont przepustu 

w Łukowcu. 

 

Radni Ryszard Treliński 

 

Zwrócił się z prośbą o poparcie w sprawie dolewki do asfaltu na drodze między Teresinem 

a Goncarzewami wzorem Janina. Dużo mieszkańców chodzi z Goncarzew do sklepu do 
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Teresina, spacerują mamy z dziećmi w wózkach, osoby z kijkami, a na drodze jest 

niebezpiecznie. W przypadku, gdy drogą jedzie samochód ciężarowy, trzeba zejść do rowu, by 

go przepuścić. 

 

Łukasz Wojtczak – radny Powiatu Bydgoskiego 

 

Wyjaśnił, że w tym miejscu działka drogowa powiatowa jest na tyle wąska, że nie ma 

możliwości dolania tam większej ilości asfaltu. W tym przypadku konieczny jest wykup 

gruntów w formie ZRID, a to niestety trwa. Jest to temat znany. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

 

Zwrócił się z pytaniem o termin realizacji budowy ścieżki pieszo – rowerowej Osówiec – 

Kruszyn. 

 

Łukasz Wojtczak – radny Powiatu Bydgoskiego 

 

Zauważył, że zwykle w takich kwestiach terminy zależne są od możliwości pozyskania 

środków. W tym przypadku środki już są, jednak trudno określić dokładny termin realizacji. 

 

Ad.6. 

Informację o działaniach Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej przedstawiła Marzena 

Kuczkowska członek Rady Powiatowej Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej. Poinformowała 

o wnioskach, z którymi Izba występowała do władz różnych szczebli, m.in. w sprawie 

problemu z aplikacją przy składaniu wniosków suszowych, odstąpienia od planowanego 

wprowadzenia od 01.01.2025 r. stosowania elektronicznego rejestru zabiegów środkami 

ochrony roślin, niekontrolowanego napływu zbóż spoza Unii Europejskiej, zgłoszenia 

naruszenia prawa konkurencji, wydłużenia terminu naboru wniosków do programów: „Premie 

dla młodych rolników” i „Rozwój małych gospodarstw”. Poinformowała o usługach radcy 

prawnego, o powołaniu roboczego zespołu merytorycznego spośród doradców rolniczych 

Kujawsko – Pomorskiej Izby, który opiniował przepisy i formułował wnioski i zapytania do 

odpowiednich organów. Izba bierze także udział w promocji rolnictwa i polskiej żywności 

poprzez np. degustacje potraw na różnych uroczystościach. Poinformowała o kontynuowaniu 

współpracy z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa w Bydgoszczy, z Wojewódzkim 

i Powiatowym Lekarzem Weterynarii, kołami łowieckimi, KRUS. Poinformowała 

o wspieraniu poszkodowanych przez powódź poprzez wysyłkę transportu płodów rolnych od 

rolników województwa kujawsko – pomorskiego. Kontynuowane jest wsparcie w wysokości 

15 tys. zł rocznie na  rzecz Stacji Doświadczalnej w Chrząstowie. Więcej informacji znajduje 

się na stronie internetowej Izby. 

  

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

 

p r z e r w a  w  o b r a d a c h  1 4 4 9  –  1 5 0 9  

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Sicienko do realizacji projektu „Rozwój usług opiekuńczych dla 

mieszkańców gmin Mrocza i Sicienko”,  realizowanego w partnerstwie z Innowacje Społeczne 

Non Profit Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością oraz Gminą Mrocza w ramach programu 

Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027 (druk C0B). Poinformował, 
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że wszystkie projekty uchwał były omawiane podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych 

Rady Gminy. Poprosił Przewodniczącą Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich, która 

prowadziła to posiedzenie, o podanie stanowiska obu Komisji co do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/46/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY SICIENKO DO REALIZACJI PROJEKTU 

„ROZWÓJ USŁUG OPIEKUŃCZYCH DLA MIESZKAŃCÓW GMINY 

MROCZA I SICIENKO”, REALIZOWANEGO W PARTNERSTWIE 

Z INNOWACJE SPOŁECZNE NON PROFIT SPÓŁKA Z OGRANICZONĄ 

ODPOWIEDZIALNOŚCIĄ ORAZ GMINĄ MROCZA W RAMACH 

PROGRAMU FUNDUSZE EUROPEJSKIE DLA KUJAW I POMORZA 2021-2027 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 4 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok (druk A71). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/47/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2024 

ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 5 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej gminy Sicienko na lata 2024 – 2033 

(wydruk z 19.11.2024 r.). 
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Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/48/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2024 - 2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 6 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla obliczenia podatku rolnego (druk D1E). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/49/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE OBNIŻENIA ŚREDNIEJ CENY SKUPU ŻYTA DLA OBLICZENIA 

PODATKU ROLNEGO NA TERENIE GMINY SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 7 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk 4B1). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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UCHWAŁA NR VIII/50/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE USTALENIA STAWEK PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI ORAZ 

ZWOLNIEŃ W TYM PODATKU 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 8 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

(druk 3F2). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/51/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE UMOWY O ŚWIADCZENIE USŁUG 

W ZAKRESIE PUBLICZNEGO TRANSPORTU ZBIOROWEGO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 9 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

aktualizacji Projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Sicienko na lata 2015-2030 (druk 49B). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/52/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 
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W SPRAWIE PRZYJĘCIA AKTUALIZACJI PROJEKTU ZAŁOŻEŃ DO PLANU 

ZAOPATRZENIA W CIEPŁO, ENERGIĘ ELEKTRYCZNĄ I PALIWA 

GAZOWE DLA GMINY SICIENKO NA LATA 2015 - 2030 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 10 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

działki nr 62/5 w obrębie ewidencyjnym Strzelewo, gmina Sicienko (druk 45B). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało za 

przyjęciem uchwały, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/53/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO DLA TERENU DZIAŁKI 

NR 62/5 W OBRĘBIE EWIDENCYJNYM STRZELEWO, GMINA 

SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 11 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Mroteckiej w Sicienku, 

gmina Sicienko (druk 7B6). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/54/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO 

W REJONIE ULICY MROTECKIEJ W SICIENKU, GMINA SICIENKO 
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UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 12 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

nazwy samorządowej instytucji kultury oraz nadania Statutu (druk 7AC). 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Grzegorz Czeczot 

Wójt Gminy Sicienko 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

Zastępca Wójta Gminy Sicienko 

 

Dyskutowano na temat możliwości wprowadzenia zmian w Statucie Centrum Kultury np. 

poprzez wprowadzenie organu doradczego, którego utworzenie przewidywał niegdyś Statut 

Gminnego Ośrodka Kultury w Sicienku, a także, czy zmiana Statutu i nazwy nie jest krokiem 

w stronę likwidacji biblioteki.  

 

Na tym dyskusję wyczerpano. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 15 radnych na 15 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR VIII/55/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 27 LISTOPADA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE ZMIANY NAZWY SAMORZĄDOWEJ INSTYTUCJI KULTURY ORAZ 

NADANIA STATUTU 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 13 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

 

Ad.17. 

Sprawy różne: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radny Mariusz Trudnowski 

Radny Jacek Karolczak 

Radny Grzegorz Czeczot 

Wójt Gminy Sicienko 

Zastępca Wójta Gminy Sicienko 

Przewodniczący Rady Gminy 
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Dyskutowano nad zbyt dużym natężeniem oświetlenia stadionu w Sicienku, wymianą lamp 

w tym oświetleniu i badaniem natężenia światła, zbyt mocnym nagłośnieniem podczas przerw 

w meczu na stadionie, o remoncie pałacu w Mochlu, Karcie Mieszkańca Gminy Sicienko 

i cenniku korzystania z usług Centrum Sportu, a także o możliwości pozyskania środków na 

modernizację stawu w Mochlu. 

 

Radny Grzegorz Czeczot 

 

Poruszył kwestię odpadów trudnych do utylizacji dla rolników. Zwrócił się z pytaniem o 

możliwość zorganizowania np. raz na 5 lat odbioru opon od maszyn rolniczych, nawet 

obciążając częścią kosztów rolników. Zwrócił uwagę, że takich opon nie można oddać na 

PSZOK. Odbierają je specjalne instytucje, jednak określoną ilość. 

 

Wójt Gminy przypomniał, że Gmina ma zwartą umowę z firmą CORIMP na odbiór odpadów 

komunalnych. W ramach tej umowy nie ma możliwości dokonania odbioru odpadów 

pozostałych po działalności rolniczej, czy też od przedsiębiorców. Taką możliwość należy 

sprawdzić. 

 

Sekretarz Gminy 

 

Poinformowała, że zgodnie z przepisami Ministra Sprawiedliwości Wójt ma obowiązek 

przedstawić radnym informację w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie – użyteczna. 

 

INFORMACJA W SPRAWIE PODMIOTÓW, W KTÓRYCH JEST WYKONYWANA 

KARA OGRANICZENIA WOLNOŚCI ORAZ PRACA SPOŁECZNIE - UŻYTECZNA 

STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 14 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.18. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady VIII 

Sesji Rady Gminy Sicienko. 

 

Na tym protokół zakończono. Zawiera on 12 stron ponumerowanych kolejno od 1 do 12. Jego 

integralną część stanowią załączniki ponumerowane kolejno od 1 do 14. 

 

 

 

Protokolant Sesji          Przewodniczący Rady Gminy   

 

 

 Katarzyna Batka                                   Mariusz Stężewski 

 


